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Article 499bis. Cessió d’alcohol a menors de 18 
anys. 
El qui cedeixi, amb o sense contraprestació, 
alcohol a menors de 18 anys ha de ser castigat 
amb pena d’arrest i multa fins a 1.000 euros. 

Es modifica el contingut de l’article 500 el que 
queda redactat com segueix: 

Article 500. Consum en local públic i consum 
en grup 
1. El consum individual de cànnabis o una 
droga de toxicitat similar en un local públic ha 
de ser castigat amb pena d’arrest i multa de 600 
euros a 1.500 euros. Als efectes del present 
apartat, s’assimilen a local públic els llocs 
públics amb concurrència de persones. 

2. El consum conjunt per dos o més persones de 
cànnabis o droga de toxicitat similar ha de ser 
castigat amb pena d’arrest i multa de 600 euros 
a 1.500 euros. 

Disposició final segona Ordinacions 
comunals 
S’encomana als Comuns la modificació de les 
seves ordinacions comunals que contradiguin 
les disposicions d’aquesta Llei, en el termini 
màxim de 3 mesos des del dia en què entri en 
vigor.  

Disposició final tercera. Entrada en 
vigor  
Aquesta Llei entrarà en vigor al cap de 3 mesos 
de ser publicada al Butlletí Oficial del Principat 
d’Andorra. 
 
 
 

Edicte 
La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 18 de 
desembre del 2019, exercint les atribucions que 
li confereix l’article 80 del Reglament del 
Consell General, ha acordat a demanda de la M. 
I. Sra. Judith Salazar Álvarez, consellera 
general del Grup Parlamentari 
Socialdemòcrata, prorrogar el termini per a la 
presentació d’esmenes a la Proposició de llei 
de modificació de la Llei qualificada del 
règim electoral i del referèndum. El nou 
termini finalitza el dia 16 de gener del 2020, a 
les 17.30h. 

Tot el que es fa públic per a general 
coneixement i efectes. 
Casa de la Vall, 18 de desembre del 2019 

Roser Suñé Pascuet  
Síndica General 

4- IMPULS I CONTROL DE 
L'ACCIÓ POLÍTICA DEL 
GOVERN 

4.4.1 Preguntes 

Edicte 
La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 18 de 
desembre del 2019, ha examinat les preguntes 
amb resposta escrita del Govern presentades 
pel M. I. Sr. Oliver Alis Salguero, conseller 
general del Grup Parlamentari Terceravia + 
Unió Laurediana + Independents, per escrit de 
data 11 de desembre del 2019, relatives a les 
obres del desviament de Sant Julià de 
Lòria i d’acord amb els articles 18 i 130 del 
Reglament del Consell General ha acordat 
admetre-les a tràmit i ordenar la seva 
publicació, (Reg. Núm. 1151). 
Tot el que es fa públic per a general 
coneixement i efectes. 
Casa de la Vall, 18 de desembre del 2019 

Roser Suñé Pascuet  
Síndica General 

A la M. I. Sindicatura 
El sotasignat, M. I. Oliver Alis Salguero 
conseller general del Grup Parlamentari 
Terceravia-Unió Laurediana, d’acord amb el 
que disposa el capítol IV del Reglament del 
Consell General, formulo la següent pregunta, 
perquè sigui resposta pel Govern, de forma 
escrita. 

Pregunta que es formula al Govern 
relativa a les obres del desviament de 
Sant Julià de Lòria. 
Està previst que el nou vial de Sant Julià de 
Lòria enllaçarà el túnel de la Tàpia i seguirà en 
direcció a la frontera hispanoandorrana per 
l’altra banda del riu fins arribar a l’avinguda de 
Francesc Cairat, entre la plaça Laurèdia i el 
pont de Fontaneda. 
Segons el que constatem en l’execució actual de 
les obres, entre el punt rodó del riu d’Auvinyà i 
el cementiri de Sant Julià de Lòria, el nou vial té 
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dos carrils en direcció Espanya i un carril en 
direcció de Sant Julià de Lòria amb un espai fix 
enjardinat en la zona central d’aquest vial a la 
Ctra. General I, cosa que no permetrà fer uns 
carrils reversibles i tampoc modular el trànsit 
en el sentit de pujada i de baixada segons les 
necessitats de mobilitat. La nostra formació 
política Terceravia UL té dubtes relatius a 
l’eficàcia de les obres anteriorment esmentades 
tenint en compte l’objectiu de Govern que és 
fluïdificar el trànsit. Des de Terceravia Unió 
Laurediana pensem que aquesta obra podria 
representar un “coll d’ampolla” a la parròquia 
pels usuaris e la via que van en el sentit 
d’Andorra la Vella. 

Es demana a Govern, 
Si no creu que aquesta zona enjardinada podria 
representar un problema per agilitzar la gestió 
del trànsit impossibilitant la reversibilitat dels 
carrils? Sobre quins estudis tècnics s’ha basat 
Govern per fer aquests carrils de sentits fixos 
amb una zona enjardinada pel mig? 
El 11 de desembre del 2019 

Oliver Alis Salguero  
Conseller general Terceravia UL 

Edicte 
La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 18 de 
desembre del 2019, ha examinat les preguntes 
amb resposta escrita del Govern presentades 
pel M. I. Sr. Jordi Font Mariné, conseller 
general del Grup Parlamentari 
Socialdemòcrata, per escrit de data 11 de 
desembre del 2019, relatives a les despeses 
dels consums relacionades amb 
l’habitatge i d’acord amb els articles 18 i 130 
del Reglament del Consell General ha acordat 
admetre-les a tràmit i ordenar la seva 
publicació, (Reg. Núm. 1152). 

Tot el que es fa públic per a general 
coneixement i efectes. 

Casa de la Vall, 18 de desembre del 2019 
Roser Suñé Pascuet  
Síndica General 

Molt Il·lustre Senyora 
El sotasignat, Jordi Font Mariné, conseller 
general del Grup Parlamentari 
Socialdemòcrata, d’acord amb el que disposen 
els articles 130 i següents del Reglament del 
Consell General, formulo les preguntes següents 

perquè, en el millor termini, el Govern presenti, 
per escrit, les respostes corresponents. 

Preguntes que es formulen relatives a les 
despeses dels consums relacionades amb 
l’habitatge 
Tothom comença a estar sensibilitzat a fer un 
esforç legislatiu per estabilitzar el cost del dret 
fonamental dels ciutadans, reconegut per la 
nostra Constitució (article 33), que no és altre 
que el dret a un habitatge digne. 
És sobradament reconeguda la impossibilitat 
d’algunes famílies de fer front a les despeses 
que representa l’habitatge en el pressupost de 
les famílies, i molt sovint aquest cost queda 
desglossat en diversos apartats: lloguer, 
despeses, taxes, etc. 

Atès l’exposat, es demana:  
1. Quines actuacions fa Govern per verificar els 
augments abusius de les despeses energètiques 
dels habitatges? 
2. Té intenció Govern d’actuar com a mediador i 
com pensa fer-ho per demanar als comuns la 
rebaixa (o el no increment) de les taxes 
directament lligades a l’habitatge?  
3. Considera Govern que ha d’intervenir per 
estabilitzar i fer rebaixar el preu de les diferents 
fonts d’energia necessàries per mantenir dignes 
els habitatges? 
4. Tenint en compte que Govern destina diner 
públic per a inversions en millores tècniques 
d’habitatges, preveu Govern investigar i, en cas 
necessari, sancionar els propietaris d’immobles 
que els tenen en condicions deplorables, amb el 
perjudici que comporta als llogaters en assumir 
despeses de consums (llum, aigua, gas, gasoil, 
etc.) insostenibles? 

5. Té previst Govern fer una recerca per 
determinar quants edificis i habitatges no estan 
adaptats a les normes d’accessibilitat bàsiques i 
tenir-ne un registre? Aquesta proposta podria 
formar part de la ja famosa Taula de 
l’Habitatge. 
Consell General, 11 de desembre del 2019 

Jordi Font Mariné  
Conseller General  
Grup Parlamentari Socialdemòcrata 


